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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over het bericht dat er kritiek is op de hulpverlening na drama Stieltjenskanaal 
(ingezonden 18 juli 2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de uitzending van éénvandaag over het ongeluk 
in Stieltjenskanaal?1 

Vraag 2
Klopt het dat sommige veiligheidsregio’s ervoor kiezen geen duikteam in te 
stellen bij de brandweer? 

Vraag 3
Vindt u het wenselijk dat er brandweerkorpsen zijn zonder duikteam? Zo ja, 
waarom? 

Vraag 4
Als er een auto te water raakt in een regio zonder duikteam, neemt volgens u 
dan de gemiddelde aanrijtijd toe? Vindt u dit wenselijk? 

Vraag 5
Als er een auto te water komt in een regio zonder duikteam, zijn andere 
hulpverleningsdiensten volgens u dan verantwoordelijk om in te grijpen? Zo 
ja, vindt u dit wenselijk? 

Vraag 6
Bent u bereid met de veiligheidsregio’s waar geen duikteam is hierover in 
gesprek te gaan? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Bent u bereid te kijken of een wettelijke verplichting mogelijk is waarbij 
brandweerkorpsen over een duikteam moeten beschikken? Zo nee, waarom 
niet?

1 http://binnenland.eenvandaag.nl/tv-items/68119/
kritiek_op_hulpverlening_na_drama_stieltjeskanaal
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